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Από το υπ’ αριθ. 21/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 656/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση προγραμματισμού συνεδρίων 
στο Δήμο Βέροιας για το έτος 2004 και 
υποβολής του σχετικού αιτήματος στο Υπ. 
Πολιτισμού. 

 
       Σήμερα 3 Νοεμβρίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 30-10-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Κ. Πουλασουχίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης   Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Πάρεδροι 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
9. Ι. Ακριβόπουλος    

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 
651/2003 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, 
Δ. Δάσκαλος και αποχώρησε ο κ. Σ. Κρομμύδας.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 652/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Δ. 
Ταχματζίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 653/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Χιονίδης.  
4) Κατά    τη    συζήτηση της   υπ’ αριθ.  654/2003   
απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 655/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 656/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Γ. 
Μανακούλης.  
7) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 659/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Ορφανίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 671/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης.  
9) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 677/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ.Χ. Φουρνιάδης και 
αποχώρησε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 678/2003 
προσήλθε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της 680/2003 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Θ. Σιδηρόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 681/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς. 

11. Θ.  Σιδηρόπουλος 
12. Γ. Τροχόπουλος 
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
14. Μ. Σακαλής 
15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 
22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Δ. Ταχματζίδης 
27. Σ. Μηλιόπουλος 
28. Α. Παπαστεργίου 
29. Η. Σοφιανίδης 
30. Γ. Ορφανίδης 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 31-10-2003 εισήγηση της Επιτροπής Διεθνών 
και δημοσίων σχέσεων του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται κατά πλειοψηφία τη 
διεξαγωγή από το Δήμο δύο συνεδρίων για το έτος 2004 με την αιγίδα του Υπ. 
Πολιτισμού. Το πρώτο αφορά στο Κ.Π.Π.Ε. με θέμα τον τρόπο διαχείρισης των 
Πολιτιστικών Επιχειρήσεων ενώ το δεύτερο στη Δημοτική Επιχείρηση Τουριστικής 
Ανάπτυξης με θέμα την τουριστική προβολή της πόλης. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δημούλα:Προκειμένου να σχεδιαστεί ο προγραμματισμός των 
δραστηριοτήτων μας στο πλαίσιο της Συνεδριακής Πολιτικής του Υπουργείου 
Πολιτισμού που στοχεύει να αναδείξει τα ιδιαίτερα πολιτιστικά χαρακτηριστικά της 
χώρας, μέσω του Συνεδριακού Τουρισμού, πρέπει να υποβάλουμε τα αιτήματά μας 
έως τις 30 Νοεμβρίου, δίνοντας τον τίτλο του Συνεδρίου και μια σύντομη περιγραφή 
του αντικειμένου και των στόχων μας. 
Η Δημοτική Επιχείρηση Τουριστικής Ανάπτυξης προτείνει την : "ΟΡΓΑΝΩΣΗ 
ΣΥΝΕΔΡΙΟΥ ΓΙΑ ΤΗΝ ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΗ ΑΝΑΠΤΥΞΗ-ΠΡΟΒΟΛΗ ΗΜΙΟΡΕΙΝΩΝ 
ΔΗΜΩΝ, ΜΕΣΩ ΤΗΣ ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΗΣ ΚΑΙ ΘΡΗΣΚΕΥΤΙΚΗΣ 
ΚΛΗΡΟΝΟΜΙΑΣ", η οποία προτείνουμε να πραγματοποιηθεί εφόσον έχει εγκριθεί 
τον Οκτώβριο του 2004. 
Η πρότασή μας στηρίζεται στη συνεργασία του Δήμου Βέροιας με όμορους Δήμους 
και άλλους φορείς αποσκοπώντας σε καλύτερα αποτελέσματα ως προς την προβολή 
των Δήμων μας και την προσέλευση μαζικών επισκέψεων μέσω των Τουριστικών 
Πρακτόρων απ' όλη την Ελλάδα, οι οποίοι θα είναι οι προσκεκλημένοι του 
Συνεδρίου. 
Στοχεύουμε στην ανάδειξη της μεγάλης και σημαντικής Ιστορικής μας κληρονομιάς, 
η οποία δεν αφορά μόνο τα αρχαία πολιτιστικά ευρήματα μα και τα θρησκευτικά 
μνημεία και ιερά σύμβολα του Χριστιανισμού που κοσμούν την πόλη μας επί πολλά 
χρόνια. 
Τα  παραδοσιακά κτίρια είναι χαρακτηριστικά τόσο στο Δήμο μας όσο και στους 
όμορους Δήμους. Είναι επιπλέον απόδειξη ότι οι Δήμοι αποτελούσαν πάντα ένα 
αναπόσπαστο κομμάτι της ιστορίας του έθνους μας. Ωστόσο η μοντέρνα 
αρχιτεκτονική τόσο στα κτίρια όσο και στους χώρους διασκέδασης πληρούν υψηλές 
προδιαγραφές και σε πολλές περιπτώσεις αποτελούν πρότυπα. 
Η ξενοδοχειακή υποδομή και οι γαστρονομικές επιλογές ποικίλουν καλύπτοντας τις 
ανάγκες των επισκεπτών συνδυάζοντας την απόλαυση της ημιορεινής φυσικής 
ομορφιάς και της απόδρασης από το άγχος της μεγαλούπολης χωρίς ωστόσο να την 
αποχωρίζονται πλήρως. 
Επομένως στο Συνέδριο θα παρίστανται ως ομιλητές, εκπρόσωποι της Τουριστικής 
Ανάπτυξης των Δήμων, Ξενοδόχοι, Εστιάτορες, οι Πρόεδροι των Εμπορικών 
Συλλόγων των Δήμων καθώς και εκπρόσωποι της Εκκλησίας μας. 
΄Επειτα από προσωπική επικοινωνία με το Υπουργείο Πολιτισμού και συγκεκριμένα 
με την υπεύθυνη Συνεδρίων κ. Γαλάνη, το αναλυτικό πρόγραμμα των εργασιών, των 
εκδηλώσεων καθώς και ο κατάλογος ομιλητών, αναμένονται να υποβληθούν έως τις 
31 Δεκεμβρίου, καθώς μια πρόταση τέτοιου μεγέθους και προσδοκιών, απαιτεί 
ιδιαίτερα προσεκτικό σχεδιασμό και μελέτη. 
Τέλος, θα υπάρξει ιδιαίτερη συνεργασία με τους Προέδρους των φορέων Πολιτισμού 
των Δήμων καθώς και με ιστορικούς, οι οποίοι θα βοηθήσουν στην ανάδειξη του 
προαναφερθέντος Πολιτιστικού πλούτου που κατέχουμε. 
Το δεύτερο συνέδριο αφορά το Κ.Π.Π.Ε. με θέμα "Οργάνωση Συνεδρίου για τον 
τρόπο διαχείρισης Πολιτιστικών Επιχειρήσεων". 
 Πρόεδρος: Υπάρχουν ερωτήσεις; 
 Μιχαηλίδης: Χρονικά, είμαστε καλυμμένοι σε ότι αφορά την προθεσμία που 
έθεσε το Υπ. Πολιτισμού; Το θέμα γιατί δεν τέθηκε στα αρμόδια διοικητικά 



συμβούλια των επιχειρήσεων για την απόφαση ή την καταρχήν απόφαση οργάνωσης 
των συνεδρίων; 
 Δημούλα: Το έγγραφο ήρθε στην Επιτροπή Δημοσίων Σχέσεων στις 27-10-
2003. Το Υπ. Πολιτισμού περιμένει την απάντησή μας έως τις 30-11-03.Επρεπε 
λοιπόν να το περάσουμε από το δημ. συμβούλιο και στη συνέχεια όλες οι 
λεπτομέρειες και ο ορισμός της επιτροπής για τη διοργάνωση του συνεδρίου, ούτως ή 
άλλως πρέπει να περάσουν από τα διοικητικά συμβούλια των επιχειρήσεων. Απλώς 
το μόνο που ζήτησαν, στην παρούσα φάση, είναι να ορίσουμε έναν τίτλο των 
συνεδρίων τώρα και μια ανάλυση-προσχέδιο του τι περίπου θα γίνει. Η όλη 
διαδικασία ξεκινά μετά αν και εφόσον το δημ. συμβούλιο αποφασίσει σήμερα τη 
διοργάνωση κάποιου συνεδρίου. ΄Ένα από τα δύο ή και τα δύο ή ενδεχομένως και 
κάποιο άλλο. Μέχρι τις 30-11-2003 πρέπει να υποβάλλουμε στο Υπουργείο τον τίτλο 
και μέχρι τις 31-12-2003, τις υπόλοιπες λεπτομέρειες. ΄Εχουμε μπροστά μας δύο 
μήνες. 
 Δήμαρχος: Το θέμα θα περάσει από τα διοικητικά συμβούλια των 
επιχειρήσεων, όμως εφόσον τα χρήματα διατίθενται από το Δήμο, αφού οι δημ. 
επιχειρήσεις δεν έχουν δικά τους έσοδα, το δημ. συμβούλιο πρέπει ν' αποφασίσει για 
τη διοργάνωση ή όχι των συνεδρίων. 
 Ουσουλτζόγλου: Επειδή το θέμα δεν υπήρχε στα εισηγητικά και την εισήγηση 
την άκουσα τώρα από την κα Δημούλα, το θέμα αφορά τον θρησκευτικό τουρισμό, 
τον ορεινό ή όλα μαζί; 
 Δημούλα:  Ο τίτλος είναι Οργάνωση συνεδρίου για την τουριστική ανάπτυξη, 
προβολή ημιορεινών δήμων μέσω της πολιτιστικής και θρησκευτικής κληρονομιάς, 
σε συνεργασία και με άλλους δήμους. 
 Πρόεδρος: ΄Οσο αφορά το εισηγητικό, αυτό ήταν την Παρασκευή στο φάκελο 
του θέματος κα Ουσουλτζόγλου. 
Τοποθετήσεις. 

Μηλιόπουλος: Για να δικαιολογήσω και την ψήφο μου στην Επιτροπή Δημ. 
Σχέσεων θέλω να πω ότι στην συνεδρίαση της επιτροπής η κα Δημούλα, με ασάφεια, 
απλώς ανέφερε τη διοργάνωση δύο συνεδρίων, χωρίς να ξέρουμε με τι θέμα κ.λ.π., 
ενώ στο δημ. συμβούλιο έρχεται σήμερα συγκεκριμένη πρόταση. Στην επιτροπή δεν 
υπήρχε αυτή η πρόταση, ενώ θα έπρεπε αν θέλουμε να λέμε ότι δεν πάμε εκεί για 
τυπικούς λόγους. 

Γεωργιάδης: Επειδή είναι γνωστό ότι ο συνεδριακός τουρισμός αναδεικνύει 
τα πολιτιστικά χαρακτηριστικά του τόπου στον οποίο διεξάγονται τα συνέδρια και 
επειδή ακράδαντα πιστεύω ότι η πόλη μας έχει πολλά πολιτιστικά στοιχεία άξια 
προβολής αλλά και αίθουσες κατάλληλες για τη διεξαγωγή και των πλέον 
απαιτητικών συνεδρίων και συναφών εκδηλώσεων προτείνω να γίνει το ταχύτερο ο 
σχετικός προγραμματισμός και να υποβληθεί στις αρμόδιες υπηρεσίες. 

Μιχαηλίδης: Εκφράζω τις επιφυλάξεις μου για το αν χρονικά θα μπορέσουμε 
να καλυφθούμε, γιατί από ένα έγγραφο που βλέπω, θα πρέπει μέχρι τις 30-11-2003 να 
στείλουμε κάποια πρώτα στοιχεία και μέσα σ' αυτά είναι και ο αναλυτικός 
προϋπολογισμός εσόδων-εξόδων, προκαταρτικό πρόγραμμα εκδηλώσεων, κατάθεση 
ομιλητών κ.λ.π., πράγματα που δεν μπορούν να γίνουν μέσα σε μια μέρα, όταν 
μάλιστα πρέπει να περάσει από τα διοικητικά συμβούλια και να ξανάρθει το θέμα στο 
δημ. συμβούλιο. Το έγγραφο ήρθε στο Δήμο στις 11-9-2003. Για ποιο λόγο πήγε στην 
επιτροπή τόσο αργά; Η επιτροπή θα μπορούσε να συνεδριάσει πιο νωρίς ώστε να 
έρθει και στο δημ. συμβούλιο νωρίτερα και έτσι χρονικά να είμαστε εντάξει. 

Δημούλα: Η απόφαση της Επιτροπής αναφέρει τους τίτλους των συνεδρίων 
που επιλέξαμε. Πώς λέτε ότι δεν είχαμε πρόταση; Είχαμε συγκεκριμένη πρόταση, 
απλώς εγώ είπα ότι την ανάλυση θα την δώσω στο δημ. συμβούλιο. Τι δεν έγινε 
λοιπόν σωστά στην επιτροπή; Εκεί είπα πως δεν υπάρχει έτοιμος προϋ/σμός εσόδων-
εξόδων. Πρόταση όμως υπήρχε. Σε τηλεφωνική επικοινωνία με την κα Γαλάνη στο 
Υπ. Πολιτισμού μου είπε ότι μέχρι τις 30 Νοεμβρίου πρέπει να στείλουμε μόνο τον 
τίτλο και την ανάλυση δηλ. το τι περίπου θα περιλαμβάνει το συνέδριο αυτό. Τα 



υπόλοιπα, όπως η οικονομική μελέτη, πρέπει να υποβληθούν μέχρι τις 31 
Δεκεμβρίου. 

Δήμαρχος:  Εκτός από δύο συνέδρια που προτείνει η επιτροπή να διοργανώσει 
ο Δήμος μας το 2004 και επειδή του χρόνου θα διεξαχθούν στη χώρα μας οι 
Ολυμπιακοί Αγώνες, προτείνω να κάνουμε άλλο ένα συνέδριο, αθλητικό, για τον 
Δημήτριο Βικέλα, που θα είναι καλό για την πόλη μας. 

Μηλιόπουλος: Γνωρίζω καλά κε Πρόεδρε τι έγινε στην επιτροπή και δεν ήταν 
έτσι όπως τα λέει η κα Δημούλα, η οποία όταν ρωτήθηκε εκεί την ώρα που τελείωσε 
η συνεδρίαση και φεύγαμε, απάντησε αόριστα για δυο συνέδρια που θα γίνουν, γι' 
αυτό κι εγώ ψήφισα λευκό. Δεν γράφτηκαν καν στα πρακτικά όλα αυτά. 

Δημούλα: Ενίσταμαι στα λεγόμενα του κ. Μηλιόπουλου, γιατί ψεύδεται. 
Λυπάμαι πάρα πολύ γιατί δεν είναι έτσι. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του κ. Δημάρχου για την 
διεξαγωγή των δύο συνεδρίων που εισηγείται η επιτροπή και ενός αθλητικού 
συνεδρίου για τον Δ. Βικέλα; 

Σύμβουλοι: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Σ. Μηλιόπουλος.  

 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την από 31-10-2003 εισήγηση της Επιτροπής Διεθνών & Δημοσίων Σχέσεων του 
Δ.Σ. 
2.- Το υπ' αριθ. ΥΠΠΟ/ΓΔΠΑ/ΔΙΠΚ/Γ/845/29637/3-6-2003 έγγραφο του Υπ. 
Πολιτισμού. 
3.- Την πρόταση του Δημάρχου. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει τον προγραμματισμό τριών συνεδρίων στο Δήμο Βέροιας για το 
έτος 2004, με θέμα αντίστοιχα:  
α. Την Τουριστική Ανάπτυξη-Προβολή ημιορεινών Δήμων, μέσω της Πολιτιστικής 
και Θρησκευτικής Κληρονομιάς 
β. Τον τρόπο διαχείρισης Πολιτιστικών Επιχειρήσεων 
γ. Τον Αθλητισμό και τον Δημήτριο Βικέλα.  
 Β) Εγκρίνει την υποβολή στο Υπουργείο Πολιτισμού σχετικού αιτήματος και 
στοιχείων για τον προγραμματισμό των παραπάνω συνεδρίων. 



 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   656 / 2003 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Δ. Ταχματζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Γ.  Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  20-11-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 
 


